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Από το υπ’ αριθ. 20/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 748/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Μη αναπροσαρμογή αντιτίμου κάρτας 
ελεγχόμενης στάθμευσης, προστίμου 
παράνομης στάθμευσης και μηνιαίας κάρτας 
ελεγχόμενης στάθμευσης. 

 
       Σήμερα 1 Νοεμβρίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 27-10-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Α. Γκαμπέσης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Β. Γιαννουλάκης Χ. Ντόβας  
3. Σ.  Παναγιωτίδης Κ. Πουλασουχίδης  
4. Ι. Καλαϊτζίδης    
5. Ν. Κεχαγιόγλου   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Πάρεδροι 
7. Ε. Γουναράς   Π. Πιτούλιας 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Γ. Μανακούλης 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Ποταμόπουλος 

10. Θ.  Σιδηρόπουλος    
11. Γ. Τροχόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης, 12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης, Κ. Μιχαηλίδης.  

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 734/2004 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 735/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν. Κεχαγιόγλου, Σ., Κρομμύδας, Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου και αποχώρησε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 736/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Μιχαηλίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Κ. Χιονίδης 
18. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
19. Ι. Κουρουζίδης 
20. Μ. Γαβρίδης 
21. Δ. Δάσκαλος 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 740/2004 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 741/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 744/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 746/2004 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 748/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 749/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 757/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Γ. Ορφανίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 759/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 

22. Α. Δελαβερίδης 
23. Γ. Μιχαηλίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Α. Τσιάρας 
27. Η. Σοφιανίδης 
28. Γ. Ορφανίδης 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 16ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 8-10-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Με την υπ΄αριθ. 581/2001 απόφαση του δημοτικού συμβουλίου καθορίστηκε 
το αντίτιμο (ειδικό τιμολόγιο) της κάρτας στάθμευσης για το έτος 2002 σε 0,60  € ανά 
ώρα για όλους τους χώρους της ελεγχόμενης στάθμευσης. 

Α)Για την έκδοση του ειδικού σήματος για τους κατοίκους πεζοδρομημένων 
περιοχών: 

1)Εξάμηνης διάρκειας 17,61€. 
2)Ετήσιας διάρκειας 32,30€. 
Β)Για την έκδοση μηνιαίας κάρτας για όλους τους χώρους ελεγχόμενης 

στάθμευσης: 
1)Για ένα όχημα το ποσό των 29,50€. 
2)Για κάθε επιπλέον όχημα το ποσό των 14,70€. 
Για το έτος 2003 και 2004 το δημοτικό  συμβούλιο με αντίστοιχες αποφάσεις 

είχε αποφασίσει την μη αναπροσαρμογή των παραπάνω τελών. 
Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται  το δημοτικό συμβούλιο 

ν’αποφασίσει για την αναπροσαρμογή ή μη των τελών. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 25-10-2004 
εισήγηση της επιτροπής οικονομικών του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται να μη 
γίνει καμία αναπροσαρμογή. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Η Επιτροπή προτείνει να μη γίνει καμία αναπροσαρμογή. 
Ερωτήσεις. 

Κουρουζίδης: Για ποιο λόγο προτείνεται μηδενική αναπροσαρμογή; 
Γιαννουλάκης: Η Επιτροπή έκρινε ότι το ποσό το οποίο στοιχίζει σήμερα η 

κάρτα στάθμευσης είναι αρκετό. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης: Είναι το μόνο θέμα για το οποίο θα συμφωνήσω με τη μηδενική 

αναπροσαρμογή. Ο Δήμαρχος δεν έκανε κανένα πάρκιγκ και δεν έχει διέξοδο ο 
κόσμος. Αν είχε πάρκιγκ θα έλεγα να κάνουμε αύξηση γιατί θα είχαν διέξοδο. Αν 
όμως πω αύξηση δύο δανεισμοί δεν σας φτάνουν. 

Τσιάρας: Με την ευκαιρία αυτής της συζήτησης ήθελα να θέσω ένα ζήτημα, 
να δούμε τελικά τη λειτουργία της Δημ. Αστυνομίας και της κάρτας, ποιος πληρώνει, 
τι πληρώνει και τι εισπράττουμε γενικά κάθε χρόνο από τις κάρτες. Πόσες θέσεις 
ελεγχόμενης στάθμευσης υπάρχουν στο Δήμο Βέροιας; Να κάνουμε έναν υπολογισμό 
για το πόσα εισπράττουμε από τις αντίστοιχες θέσεις, τις ώρες που είναι η ελεγχόμενη 
στάθμευση γιατί έχω την εντύπωση ότι δεν υπάρχει αντίστοιχη ανταπόδοση στις ώρες 
και στις θέσεις με το τι εισπράττει ο Δήμος. 

Πρόεδρος: Αυτός ο προβληματισμός κε Τσιάρα είναι για άλλο συμβούλιο κι 
όχι γι’ αυτό. Δευτερολογίες. 

Κουρουζίδης: Τελικά αποδείχθηκε ότι οι αναπροσαρμογές ήρθαν πολύ 
πρόχειρα. Η ερώτηση ήταν συγκεκριμένη προς τον κ. Αντιδήμαρχο πώς έκρινε τη μη 
αναπροσαρμογή και η απάντηση ήταν ότι έκριναν. Δεν γίνεται μελέτη, δεν 
διερευνάται πόσες θέσεις υπάρχουν, αν έρθουν καινούργια αυτοκίνητα; Ολες αυτές οι 
προτάσεις κε Δήμαρχε είναι του ποδαριού. Στόχος είναι να κάνετε αυτά, να βάλετε 
όσους βάλετε στη δουλειά και να προχωρήσετε στο δανεισμό. 

Δήμαρχος: Ετσι ακριβώς είναι κε Κουρουζίδη. Με προχειρότητα ήρθαν οι 
εισηγήσεις γιατί ξέραμε ότι εσείς θα είχατε μελετήσει καλά το θέμα και θα μας 
πείθατε για μείωση 80%, 25%, 40% κ.λ.π. Εχουμε εμπιστοσύνη στις δικές σας 



ικανότητες. Γιατί εσείς κάνατε 20 χρόνια να κάνετε ένα πάρκιγκ και από εμάς ζητάτε 
να το κάνουμε σε έξι μήνες. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Κουρουζίδης: Ούτε δύο χρόνια να περάσουν κε Δήμαρχε δεν θα προλάβετε να 

κάνετε πάρκιγκ γιατί είναι δύσκολοι οι καιροί για σας. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 8-10-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Την με αριθ. 581/2001 απόφασή του με την οποία καθορίστηκε το αντίτιμο (ειδικό 
τιμολόγιο) των καρτών ελεγχόμενης στάθμευσης, του προστίμου στους παραβάτες 
ελεγχόμενης στάθμευσης και η αξία του ειδικού σήματος που χορηγείται σε 
κατοίκους πεζοδρομημένων περιοχών για το έτος 2002. 
3.-Την από 25-10-2004 εισήγηση της επιτροπής οικονομικών του Δ.Σ. 
4.- Τις διατάξεις του εδαφ. ιδ, της παρ. 1 του άρθρ. 24 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) όπως 
αυτές τροπ/θηκαν με τις παρ. 9, 10, 11, 12 & 13 του αρ. 9 του Ν. 2503/97. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη μη αναπροσαρμογή του αντιτίμου (ειδικό τιμολόγιο) της 
κάρτας στάθμευσης σε χώρους ελεγχόμενης στάθμευσης περιορισμένου χρόνου και 
να παραμείνει αυτό που ίσχυε μέχρι σήμερα, ήτοι: σε € 0,60 ανά ώρα για όλους τους 
χώρους της ελεγχόμενης στάθμευσης. 
 Β) Εγκρίνει τη μη αναπροσαρμογή του αντιτίμου (ειδικό τιμολόγιο) για την 
έκδοση του ειδικού σήματος για κατοίκους πεζοδρομημένων περιοχών και να 
παραμείνει αυτό που ίσχυε μέχρι σήμερα, ήτοι.: 
α) Εξάμηνης διάρκειας σε € 17,60. 
β) Ετήσιας διάρκειας σε € 32,30. 

Γ) Εγκρίνει τη μη αναπροσαρμογή του προστίμου (ειδικό τιμολόγιο) σε 
παραβάτες της ελεγχόμενης στάθμευσης και να παραμείνει αυτό που ίσχυε μέχρι 
σήμερα.  

Δ) Εγκρίνει τη μη αναπροσαρμογή του αντιτίμου (ειδικό τιμολόγιο) για την 
έκδοση της μηνιαίας κάρτας στάθμευσης για όλους τους χώρους της ελεγχόμενης 
στάθμευσης και να παραμείνει αυτό που ίσχυε μέχρι σήμερα, ήτοι.: 
1.Για ένα όχημα στο ποσό των € 29,50.  
2.Για κάθε επιπλέον όχημα στο ποσό των € 14,70 το καθένα. 

Η ισχύς της παρούσας αρχίζει από 1-1-2005. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  748 / 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Β. Γιαννουλάκης Ι. Κουρουζίδης 

 Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Ι. Καλαϊτζίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Γ. Μιχαηλίδης 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ.  Μιχαηλίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-11-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


